
PROTOKOLL

vid sammanträde i Djurgårdens IF:s överstyrelse den 23/9/52 på Stadion.

Närvarande: hela styrelsen.

§ 1. I väntan på ordf., som av annat smtr. var förhindrad att in
finna sig förrän senare, Öppnades sammanträdet av vice ordf. 
Nordlund, kl. 18.10.

§ 2. Skattmästaren framlade en tablå över föreningens ekonomiska
ställning. I anslutning till denna tablå diskuterades olika 
framkomliga vägar för att från fotbollssektionen erhålla 
större medelstilldelning för huvudkassan. Omkring 20.000 kr. 
konstaterades vara det behövliga kassatillskottet för att 
samtliga sektioner skulle ekonomiskt kunna tillgodoses i 
den utsträckning de ansett nödvändigt.

§ 3. Övergicks till sammanträde med fotbollssektionens styrelse
/representerad av S. Bergh, A. Malmgren och B. Sandberg/. 
Sedan denna erhållit alla önskade besked från ÖS, disku
terades olika alternativ /höjd uttaxeringsprocent, garanti
summa etc./ för att tillgodose huvudkassans behov. Sek
tionsstyrelsen skulle vid sitt kommande sammanträde ytter
ligare behandla denna fråga.

§ Övergicks  till sammanträde med utredningskommittén /Garpe,
Sandberg och Lundberg/, med vilken diskuterades alla problem 
i samband med den uppståndna schismen med skidsektionens 
styrelse. Ordf. Larson deltog i den första delen av denna 
diskussion. Efter en ingående detbatt meddelade B. Sandberg 
att utredningskommittén numera ansåg sig ha fått svar på 
alla sina spörsmål. Han ansåg att det svar, som utrednings
kommittén efter detta skulle avlämna, borde föreläggas 
Förtroenderådet för behandling tillsammans med ÖS,

§ 5. Nordlund tackade utredningskommitterade för det arbete, som
nedlagts för att få utredningen så fullständigt som möjligt,

§ 6. Avslutades sammanträdet kl. 23.45.


